

Tusaagaard Put & Take

Uhrevej 80 · 7470 Karup · Tlf. +45 4020 6321 / +45 9710 1321

E-mail: sm@tusaagaard.dk · www.tusaagaard.dk



Fire dejlige søer og en å

Træk din gamle sweater på, og tag på fisketur i den naturskønne Karup Ådal. Her ligger Tusaagaard Put and Take med fire dejlige søer på i alt 16.000 m² og en 900 m lang å, Tusaa. Vi sætter hyppigt regnbue-, bælk- og kildeørreder i størrelsen 1-11 kg ud, og især i Storfangersøen og Tusaa kan dine drømme om den store kæmpe gå i opfyldelse. Du kan også være heldig at fange suder, karper og ål.

Villa Ruth

Har du lyst til en fiske- eller naturferie, kan du leje feriehuset Villa Ruth, som ligger med udsigt over marker og enge ved Karup Å – og kun 150 meter fra Tusaagaard Put and Take. Villa Ruth er 100 m² stor, gennemrenoveret i 2006 og med plads til 6-8 personer.

Primitiv lejrplads

Er du til overnatning i det fri, er du hjertelig velkommen til at slå dit telt op ved søerne. Du kan benytte dig af følgende faciliteter: Toilet, rindende vand, el mod betaling, borde og bænke, bålplads.

Åbningstider

Du er velkommen til at fiske alle dage året rundt fra solopgang til solnedgang. Kiosken holder åbent efter behov.



Vier schöne Seen und ein Wasserlauf

Ziehen Sie Ihren alten Pullover an und kommen Sie zum Angeln in das schöne Tal der Karup Å. Hier liegt Tusaagaard Put and Take mit vier schönen Seen von insgesamt 16.000 m² und einer 900 m langen Strecke an der Tusaa. Wir setzen häufig Regenbogen- und Bachforellen sowie Bachsaiblinge von 1 bis 11 kg aus. Besonders im Großfängersee und in der Tusaa können Ihre Träume vom kapitalen Fang in Erfüllung gehen. Mit etwas Glück fängt man auch Schleie, Karpfen und Aale.

Villa Ruth

Wenn Sie Lust auf einen ganzen Angelurlaub haben, können Sie das Ferienhaus Villa Ruth mieten, das mit Blick auf Felder und Wiesen an der Karup Å liegt – nur 150 m von Tusaagaard Put and Take. Villa Ruth ist 100 m² groß, wurde 2006 durchgreifend renoviert und bietet 6-8 Personen Platz.

Primitiver Zeltplatz

Wenn Sie im Freien übernachten wollen, können Sie gern Ihr Zelt an den Seen aufschlagen. Sie können folgende Einrichtungen benutzen: WC, fließendes Wasser, Strom gegen Entgelt, Tische und Bänke, Feuerstelle.

Öffnungszeiten

Sie können an allen Tagen des Jahres von Sonnenaufgang bis Sonnenuntergang angeln. Der Kiosk ist nach Bedarf geöffnet.



Four lovely lakes and a river

Put on your old sweater and go on an angling outing in the lovely river valley of Karup Ådal. Here lies Tusaagaard Put and Take, with four lakes covering a total of 16,000 m² and a 900 metre-long river, Tusaa. We frequently put out rainbow, river and brook trout from 1-11 kg – and you may well fulfil your dream of catching a huge fish, especially in Storfangersø and Tusaa. You may also be lucky enough to catch tench, carp and eel.

Villa Ruth

If you feel like an angling or nature holiday, you can rent the holiday home Villa Ruth, which has a view out across fields and meadows down by Karup Å – and lies Tusaagaard Put and Take. Villa Ruth is 100 m², fully restored in 2006 and large enough for 6-8 people.

Primitive tent site

If you like to spend your night in the open air, you are most welcome to put up your tent down by the lakes. You can make use of the following facilities: toilet, running water, electricity for a charge, tables and benches, bonfire site.

Opening hours

You are welcome to fish all days of the year, from sunrise until sunset. The kiosk is open as required.

Priser/Preise/Prices pr. stang/pro Rute/per rod

Sø/See/Lake 1-2-3			
	DKK	DKK	
2 t/s/h	80	6 t/s/h	160
3 t/s/h	100	8 t/s/h	200
4 t/s/h	120	Dagkort Tageskarte	270
5 t/s/h	140	Day Permit	
Sø/See/Lake 1-2-3 Familiekort/Familiekarte/Familycard			
	DKK	DKK	DKK
2 t/s/h	200	6 t/s/h	400
3 t/s/h	250	8 t/s/h	500
4 t/s/h	300	Dagkort Tageskarte	600
5 t/s/h	350	Day Permit	
Storfangersø og Tusaa / Großfängersee und Tusaa			
	DKK	DKK	DKK
3 t/s/h	125	6 t/s/h	200
4 t/s/h	150	8 t/s/h	250
5 t/s/h	175	Dagkort/ Tageskarte/ Day Permit	350